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Är du man eller kvinna? 

 

 

Namn Antal %
Man 21 47,7
Kvinna 23 52,3

Total 44 100

Svarsfrekvens
100% (44/44)

Din ålder? 

 

 

Namn Antal %
25 år eller yngre 1 2,3
2650 13 29,5
5165 17 38,6
66 år eller äldre 13 29,5

Total 44 100

Svarsfrekvens
100% (44/44)

Hur säkerställer vi att handeln finns kvar och utvecklas? 

Inte en aning.
Vara positiv till expansion av affärslokaler, befintliga eller nya i centrum
Det är svårt med handel med tanke på den ökade internethandeln. Jag tror på torghandel och även ett litet centrum där 
man fokuserar på att koncentrera handeln till en liten yta. En god gemenskap mellan butiker/affärer/övrig handel för att 
bjuda in till olika evenemang (kvällsöppet med bra priser osv).
Uppmuntra nyföretagande och rabattera hyrorna i centrum de första 3 åren.
Bra utbud hos handlare. Snyggt runt omkring utan en massa tomma butiker och risiga byggnader.
Att handlarna har ett varierat utbud så att jag inte behöver söka på annat håll. Att kommunen ev. hjälper till med 
hyresvillkoren om någon handlare har svårigheter. Att kommunen är vaken och hjälpsam för realistiska nyetableringar. 
"propagerar" för att vi alla skall förstå att ansvaret är vårt och att det krävs att vi handlar på hemorten.
Attraktiva priser och ett bra utbud
Låga hyror o uthyrda lokaler.  
Bra parkeringsplatser i direkt anslutning till framförallt livsmedelsbutik.
Genom att öppna mer butiker så man slipper åka till Örebro och handla
Jobba för fler företag i Hällefors kommun.
Handla på orten om varorna finns



 

Ut flytten skulle vändas till in flytt
Ökad näthandel, mer torghandel även från butikerna. Gärna ost/chark, frukt/grönt och diverse delikatesser 
Kortare handläggningstider för olika beslut kanske.. Underlätta för att nya företag ska kunna etablera sig i vår kommun. 
Vad är handel? För mig är handel 2st stora matvarubutiker PKs och ICA. På en liten ort måste man ta till sig olika 
produkter i ett och samma företag. Från försäljning till service. Det går inte att få ett nej det har vi inte, vi ordnar det eller 
förslag. Kontakter mellan företagen kan utvecklas av kommunen. Utbildning av företagare i marknadsföring. Vara med i 
den tekniska utvecklingen bland annat nät handel, hur kan vi som företag vara en del av framtiden.
Vore toppen om kommunen på något vis underlätta och hjälpa kommunens företag. Men är svårt att säga hur, 
konkurrensen från köpcentrum och näthandel är stor. En kommun utan affärer vore tråkigt och man hoppas att folk inser 
att det är många fördelar att handla på orten. 
Om möjligt lägre hyror. Någon sorts poängsystem så allt du handlar i kommunen räknas och flest poäng får återbäring el. 
pris.
Underlätta butiksetablering i centrum
Vänd trenden med att svenskar flyttar från kommunen och utlänningar tas in.
Ser till att företagarna inom handel gynnas, uppmuntras och har en god kontakt med kommunen.Ser till att Kommunen 
själva och andra företagare handlar till största delen av våra egna handlare.
Dels att butikerna har det utbud som kunden efterfrågar. Dels att kunderna handlar på hemmaplan i den mån varorna 
son efterfrågas finns på orten.
Att handeln har konkurrenskraftiga priser. Att handeln har god tillgänglighet och ett tilltalande läge. Att man i större 
utsträckning säljer lokalt producerade varor.
Genom att vara köptrogen med de affärer som finns
Genom att uppmana alla att aktivt välja att handla på hemorten. Kanske genom en publicerad konsekvensanalys som är 
sammanfattad på enkel svenska.
Skapa möjlighet för handlarna att samlas i cntrum och inte utspritt som idag.
Genom gott företagsklimat. Möjligheter till bra lokaler att hyra. Goda utvecklingsmöjligheter och stöd till företagande. 
Satsning från kommunen på företag som vill/kan etablera sig. 
Bank med kontanthantering och flera bankomater. Generöst öppethållande, underlätta för småbutiker och butiker med 
specialinriktning. Gallerian i källaren under PK:s är inte trevlig, bl.a. för att det är källarkänsla. Det kanske går att åtgärda 
med t.ex. en trevligare entré. Utveckla gallerian vid biblioteket med t.ex. ett kafé. 
Att de olika affärerna ligger nära varandra och att bank,apotek och bibliotek ligger här.Bra parkeringsmöjligheter.
Vet inte Tyvärr
Att de som bedriver handeln ger en bra service så att vi som bor i kommunen är lojala och handlar här.
 Marknadsför Hällefors Kommun i hela Sverige som trevlig och innovativ med nya friska idéer, genom seminarier och 
mässor.  
 Ta med entreprenörer i idéutvecklingen. 
 Jämför kostnaderna och fördelarna för kunder mellan lokal handel och näthandel eller köp i Örebro eller Karlstad. 
 Hjälp entreprenörer aktivt med bidragssökandet för uppstart av nya affärer i centrumet. 
 Ge plats till affärerna på markplan så att de är lätt och snabbt tillgängliga. (Gallerian är för liten för att få en riktigt 
shopping upplevelse.)
Fri konkurrens anbud på bestämda platser bland knallar.
Kan inte en kommun göra. Om handeln inte är konkurrenskraftig och hänger med i utvecklingen dör den.  
Kommunen kan bara skapa fysiska förutsättningar för utveckling utifrån handelns önskemål.
Genom att bevara småskaligheten, lokala leverantörer, bra privata upphandlingar med socialt hållbara perspektiv. 
Samarbete med närliggande kommuner. Vad gjorde vi på motorsportveckan i Karlskoga? Fler kända aktiviteter i form av 
olika event som nostalgidagarna, grythyttemarken osv osv. Hitta på ett nytt årligt miljö/mat/hantverk/turism event. 
Profilen behöver vara landsbygd som storstadsborna kan komma till och få frisk luft, se det gamla tillsammans med lokala 
varor, spänning och hantverk. 
Sluta med att åka in till städer för att handla. Handla inte på torget, handla i våra affärer. Var trogen våra affärer.
Handla på hemmaplan, svårare än så är det inte.
Att det är en trevlig upplevelse att handla där, både upplevelsemässigt och utbudsmässigt
Enkelheten att handla och ett bra utbud, trevliga tillställningar då handlarna får visa upp vad de har att erbjuda.
De två stora livsmedelsbutikerna ICA och Pekå dominerar torget; typiskt svenskt torg som knappast kan beskyllas för att 
vara vackert. Vi lär inte kunna flytta på dessa kolosser. Men om markyta frigörs genom att större delen av kommunhuset 
försvinner kan parkeringsplatsen flytta dit och den nuvarande parkeringsplatsen kan bli en grönyta med grusgångar. 
Denna frilagda grönyta är lämplig för nostalgidagar, cirkus och som rekreationsområde (=Park). IOGThuset rivs och 
ersätts av ett attraktivt affärscentrum. Alltså, handel på var sida om parken. Hur man skall förbinda detta torg med den 
"gömda" Millesparken vet jag inte. Men en ordentlig skyltning vore på sin plats.
Det går ju bara om vi kunder är köptrogna och handlar lokalt.
Ett bra utbud med bra priser.
Detaljhandelns öppettider  affärer som stänger kl 17.00 eller 17.30 ger inte personer i arbetslivet stor möjlighet att 
handla på hemmaplan. 
konkurrens ger oss konsumenter lägre priser och större utbud  stoppa inte affärer som ev vill etablera sig på orten. 
Hällefors bokhandel är ett lysande exempel på hur ett sortiment kan breddas och därmed få flera kunder



 
Hur skapar vi en trivsam torgmiljö och ett attraktivt centrum? 

Renovera Kommunhuset och låt Formenshus få ha sin faktor 10 kvar. Ska ni ta bort det unika vi har? Flytta ner 
biblioteket.
Bort med en del av parkeringarna och bygg någon liknande fontän som finns i Grythyttan där istället. Ställ dit några 
bänkar. Eller bygg en lekplats där med lite roliga lekredskap.
nära p platser 
Planteringar och trevliga sittgrupper 
Plats för torghandel 
Begränsa trafikflödet igenom
Jag tycker att torget ska bjuda in till mer vistelse. Just nu känns torget som en passage. Med ökade barnkullar så tycker 
jag att en lekplats vore bra. Riv kommunhuset och skapa en liten lekpark med fin parkmiljö och fikaplatser. Eventuellt en 
liten sommarkiosk. Detta ligger då bra i anslutning till torghandel och en levande centrumkärna med centrerade butiker. 
Det är inbjudande. 
Bort med parkeringen på torget och satsa på torghandel och lekpark.
Mycket grönt med träd, fontäner, rabatter, sittplatser och att det gröna syns mer och döljer byggnader. Behöver ett 
centrum vara attraktiv och för vem? Känns som "infödd" att man bara passerar när man är till butikerna runt torget. 
Torget i Grythyttan är ju ett ställe man sitter och fika och tar det lugnt på. Där finns både de man vill ha (fika, glass, o.s.v) 
och lugn miljö. Delar av torg miljön i Hällefors kanske man kunde göra så att man kan sitta i lugn och ro. Ungefär som när 
man kommer till små torgen i gamla stan (Stockholm) där kan det helt plötsligt finns några sittplatser så man kan ät,fika 
eller ta en öl.
Torghandlare. 
Blommor mm 
Uppträdande t.ex. Skolans musikklasser, Kulturskolan mm 
Fler bänkar
Utecafé, lekplats, grönska framför kommunalhuset (om det ska vara kvar)  
Gör torget levande! 
Svårt få till ngt trivsamt pga parkeringsplatser o torghandel. 
Ett café/glasskiosk, på sommaren, med generösa öppettider.
Öppna mer butiker som inte finns idag i Hällefors 
Låt Hällefors borna tycka till i frågan. Tipstävla om hur centrum ska se ut.
Ta bort fartguppen bara 2 st handikapp parkeringar torget  
bilparkering på torghandelsplatser närde inte är torghandel
Mera vardags aktiviteteja
Mer torghandel, fri hyra men med möjlighet att hyra stånd. Fler föreningar, företag och butiker som finns representerade 
på torget istället för utanför butikerna
Lite mer träd, blommor kanske..Små oaser som man kan stanna till vid och sitta..
Fråga 4 och 5 går att förena. Vad är torg? Vad är centrum? Hällefors är en liten ort. Vägen genom centrum ska vara som 
idag. Knyter samman enligt fråga 6. Torget med torghandel och parkering är ok för mig. Det ska vara ordning och reda i 
skyltfönster och blommor på flera ställen än idag.
Tycker att vårat centrum är fint och trevligt när man satsar på utsmyckning med blommor och träd. Om man skulle önska 
något vore det kanske ännu mer utsmyckning under hela året.
Parkeringsplatser saknas så låt torget vara parkering. Schillingvägen är "gåväg" så där kan man ha försäljningen.
Torghandel med fasta och enhetliga stånd
Satsa på kvalité. Ser fattigt ut nu, torghandel med undermåliga varor, tiggare och fullt med utlänningar som går och drar.
Skulle vara trevligt med någon fin uteservering sommartid.
Det är bra som det är.
Tycker att torgmiljön är bra som den är, kanske lite mer blommor på sommaren. Den stora gräsytan framför 
kommunhuset borde kunna användas bättre.
Inte genom att riva kommunhuset iallafall
Genom att bevara/snygga till kommunhuset. Bygga om fontänen, som nu ser ut som en vältande soptunna. Snyggare 
affärsskyltar utanför Centrumhuset. Gör grönytan utanför kommunhuset till en uteservering. Förbjud bilåkning på torget 
efter ca kl 23. Den 5060talsbruna färgen på Folkets hus är inte vacker, välj en piggare färg.
Se till att det finns affärer nära och omkring torget/centrum
Uppfräschning av torget. Lummigare och mindre antal parkeringsplatser. Eventuellt bygga små "kurer" att hyra ut till 
handel. Exempelvis julskyltning etc. Mer ljus på vinterhalvåret. Mer blommor i centrum. 
Torghandel, sittplatser, grönska, lekmiljö för barn, värmestuga, flera olika sorters butiker och inga tomma lokaler! Säker 
och lättframkomlig trafikmiljö för alla. Ev. tiggare ska erbjudas en stol att sitta på och helst ett jobb så att de inte 
behöver tigga. 
Luftigt,planteringar sittmöjligheter och torghandel.
Vet inte
Att miljön sköts av kommunen och att vi som invånare hjälper till med det vi kan göra.
 Riv Godtemplarsgården och gör en del av den nya fria ytan till parkeringsplatser och andra delen till en grön buffert. 



 

 Tänk på den elliptiska gröna samhällsmodellen som ens presenterades av en före detta Formens styrelsemedlem. 
Gröna elliptiska formen sträcker ut sig från möbelaffären till Grythyttan Elaffären. Då blir vi av med bokstavligt 
tunnelseendet och så känner man sig i hela området omslutet och bekvämt.
Fortsatt utplacering blommor mm
Blommor, sittplatser och träd. Håll rent och snyggt.
Genom att riva kommunhuset och investera i ett attraktivt torg, kan vägen flyttas så att torget sitter samman med ICA 
huset? Park och utegym. Ta bort takparkeringen och bygg något spännande där uppe, kanske en marknad eller 
konstgalleri, utställning om bygden.
Ansa träd och buskar. Ställ ut någon staty, plantera blommor, försök att hindra öldrickande och anmoda folk att inte 
kasta fimpar och snus på trottoarer och gator. Det är förbjudet att cykla på trottoarer. Förbjudet att parkera på 
trottoarer. "Lapplisor" bör finnas.
Att det finns en trygg och intressant mötesplats att komma till. Några trevliga fik med olika inriktningar att sitta vid.
Att bygga en oas mellan ica o pekås så tråkigt i dag, 
Se ovan. Det är kring de stora varuhusen som folk samlas. Nuvarande parkering blir park med grusgångar, vegetation 
och dansbana och scen lämplig för olika evenemang som cirkus, nostalgidagar och utomhuskonserter. IOGThuset rivs 
och får ge plats åt spännande affärer, pizzeria med mera. Så parken blir omringad av parkering och handel.
Svårt när husen runt om är så trista...ingen atmosfär. Kanske små fina friggebodar i gammaldags stil som knallarna kan 
hyra för en billig summa. Ju fler torgförsäljare desto mer lockande att gå dit.
Städat, men inte bara centrum. Genomfarterna ska också vara attraktiva för att få in folk till centrum. 
Ta bort den förfallna kiosken, eller bygg en ny som en stuga i lantlig stil. 
Grönområden med bänkar, och se till att gräsmattor och planteringar inte växer igen.

Hur får vi fler parkeringsplatser i anslutning till centrum? 

Riv Godtemplargården
Riv nuvarande väntsal och gör fler parkeringar efter Stationsvägen.
kommunen kan köpa in outnyttjad mark eller tomter som är till salu 
Bygga ut parkeringen vid sidan av folkets hus
Skapa en parkering norr om sporthallen för skolans personal. Frigör skolparkeringen till potentiella kunder i centrum. 
Personerna passerar då den lilla parken med lekplats för att gå till centrum. Trevligt!
Vid nuvarande busstation & vid Hedlingsvägens gräsytor.
Svårt, men de ligger bra nu men man kompletterar med träd och saker som tex fontänen som är gjord av ett 
stålverksgöt. Man kanske skall dela upp på flera små parkering platser, lite mera utspridda. 
Räcker inte de som finns? 
Har aldrig haft problem att få plats.
Ta bort några av handikapparkeringarna, det behövs inte så många som det är nu. Det räcker med de som finns framför 
och bredvid Ica. 
30 minuters parkering på gatan utanför ICA. Endast handikappparkering på Gatan parallellt med ICA o i direkt 
anslutning till Pekås.
Det räcker dem som finns nu
Behövs inga fler parkeringsplatser , folkmängden ökar inte mer.
Se föregående 
parkering hus
Behövs det? vi har centrumhustaket, busstation, torget, bakom pekås. 
Att ordna fler parkeringsplatser kan kanske vara svårt på den befintliga ytan som är. Fast man kanske kunde förstärka 
taket på PeKås så bilar kunde åka upp där o parkera. Bygga en ramp på baksidan av huset. Sedan trappor ner eller/och 
hiss
Parkering åt vem? Om behov finns gör en parkeringsplats framför hela gamla Kommunhuset. Dit kan man flytta alla 
handikapp parkeringarna som idag finns på torget. Som idag är många. Gör även en parkeringsplats mitt emot Formens 
hus. Gamla Thunells. Det måste finnas möjlighet att göra flera parkeringar söderut vid gamla busstation när resecentrum 
kommer till.
Kanske måst krympa ytan för torghandeln och som dessutom är något som konkurrerar med ortens handlare.
Torget plus att de som är kvar i kommunalkontoret kan tvingas att parkera bakom byggnaden där parkering finns. När 
busskuren rivs kan den parkeringen förlängas.
Behövs det fler?
Utan ändrad befolkningstillväxt behövs knappast fler parkeringsplatser.
Genom att ta bort flera av dom alldeles för många av handikapp parkeringarna på den stora parkeringen. Där står 
nästan aldrig några bilar. Det finns ju ett stort antal handikapp parkeringar närmare affärerna. Skylta bättre till dessa 
också. 
Behövs det flera? Om man inte skall köpa tunga varor är en promenad till centrum bara nyttigt.
Finns nog ingen plats annat än ytan framför kommunhuset



 

Behöver vi fler platser, finns alltid lediga platser på torget de gånger jag behöver Pplats
Behövs det? Minska i så fall antalet handikappsparkeringar, för det kan omöjligt finnas så många handikappade med bil 
som handlar samtidigt...?!
Parkering behöver nödvändigtvis inte vara på en enda stor parkeringsplats, utan kan också spridas ut på mindre runt 
omkring centrum.
Finns inget behov av det. Finns mycket parkeringsplatser bredvid Folkets hus och vid järnvägen. Samt bakom pk:S 
Jag har inte upplevt någon brist, men skylta bättre till takparkeringen vid polisen. Och riv för allt i världen inte 
kommunhuset! Uppmuntra cyklande genom bra cykelvägar.
Går säkert att ordna fler platser när resecentrum är klart.
vet inte
Det finns alldeles för många handikapparkeringar i relation till invånarantalet, ta bort dem som är på stora parkeringen 
och låt de som finns bredvid butikerna finnas kvar.
 Riv Godtemplarsgården och gör en del av nya ytan till parkeringsplatser 
 Nuvarande busstationen kan bli en del parkeringsplatser.
Använd Folkets hus parkeringen bättre skyltat.
Börja med att begränsa antalet handikapparkeringar. Är de enda som är lediga när det är fullt.
Genom att riva kommunhuset och att förändra dagens parkering. Är det så dåligt med parkeringar eller är vi alla lata?
Parkeringsvakter. Så lite bilar som möjligt i centrum.
Bygg på tomten till kommunhuset,(före detta).
Merutnytttja vägarna kanter, det går att få till fler parkeringar längst Klockarvägen t ex
Tycker att de parkeringar som finns räcker
Om kommunhuset rivs så blir det stor plats för parkering. Parkeringar är inte vackra så det är bra att bilarna göms vid 
sidan om det ovan skissade torget.
Ingen åsikt
Snygga till och gör en stor parkering nedanför Lindholmstorpet. Sätt upp en stor anslagstavla med information vad som 
erbjuds med affärer, matställen etc. Ska även vara ordentligt med soptunnor. 
Riv nuvarande busstationen och utvidga parkeringen där. 
Kommunhuset med gräsmatta skall vara kvar  vi får INTE en trivsam torgmiljö med stora bilparkeringar.  
Ta bort en del av de reserverade parkeringarna efter Klockarvägen och gör till allmän parkering. Måste vara 
genomförbart eftersom delar av kommunhusets personal nu flyttat till Formens hus

Hur knyter vi ihop och utvecklar området mellan nya resecentrum, Formens Hus, sporthallen och Lindholmstorpet?  

Inte en aning.
Trevliga och trygga gång och cykelbanor 
Begränsa biltrafik inom området
Med mina idéer blir parkeringen en naturlig koppling mellan sporthallen och nya resecentrum. En sådan enkel grej som 
skyltar tror jag knyter ihop. Skyltar påvisar vad som finns och också hur nära det faktiskt är mellan de olika 
knytpunkterna. 
Stäng järnvägsövergången för bilar på Sikforsvägen, och tillåt person & cykelpassage. 
Gör gågata av Sikforsvägen mellan Folkets hus  Formens hus.
Svårt även här då dt är avstånd mellan dem. ordentlig tydlig gångvägar som är ordentligt belysta men även träd/buska 
runt dem, ej som det är nu förbi skolan med långa raksträckor (både mellan sporhallen och gamla polisstation och mellan 
torget och viadukten är det så.) Mellan centrum och lindholmstorpet kunde man bredda gångvägen på ena sidan. Mellan 
centrum och formens hus är det brett och fint men kanske lite stelt (svårt att förklara men det är bara asfalt och hårda 
material, skulle ha lite mera känsla av mjukt och grönt). Åretrunt öppet fik är viktigt men definitivt att man kan sitta ute 
på sommaren. Bra att turister kan göra korta snabb stopp med husvagn/husbil men kanske skulle göra bättre reklam för 
det och att det finns i Grythyttan.
Lägg en ny Spelhörn med utefik sommartid på en strategisk plats t.ex vid nya resecentrum. Till Spelhörnan går många 
människor.
Grönska och bänkar, små "oaser" överallt. 
?
Det behövs inte 
Låt en kunnig person utveckla områdena. Kanske en som kan stadsutveckling. Tyvärr så finns det ingen inom 
kommunstyrelsen, som har den kunskap.
Vet ej
Plantera träd, gör fina alléer med vackra lyktstolpar inte några trendiga utan stilrena klassiska som är tidslösa. 
Göra event tillsammans. Så man når ut till folket. Vad finns på dom olika ställena. Öppettider, lokaler. Vad har dom olika 
ställena att erbjuda. Det är många nya aktörer i samhället. 
Knyter ihop är för mig att ta sig på ett smidigt och säkert sätt från a till b inom nämnt område.Med bil, cykel eller gående 
och inga enkelriktningar p avgifter avstängning av vägar osv. Skylta rätt. Ta bort skyltar som varit inaktuella i 15år.
Trevliga skyltar som visar besökare vart de olika sakerna finns. Någon form av utsmyckning som knyter samman och 



 

kanske en cykel och gångväg mellan de olika byggnaderna. Det var svåra med intressanta frågor.
Varför måste det knytas ihop. Formen hus kan rivas o så kan man totalrusta kommunalkontoret som ligger väldigt bra 
centralt. Resecentrum blir en bit bort och där bör en viss försäljning ske. Godis, fika osv. Plus toaletter som är fräscha. Vid 
klockan mitt i centrum skulle man kunna sätta upp små, fina, tydliga skyltar med ex Lindholmstorpet o fikasymbol.
Trevliga och säkra promenadstråk
Rusta kommunhuset, flytta all kommunalt finansierad verksamhet från Folkets hus till kommunhuset och frimurarnas hus, 
avveckla hybriden Formens hus. Styr utbudet så att Hällefors får en restaurant som går att njuta av en måltid hos både 
middag och kvällstid.
Några bra gång och cykelbanor, bättre övergång vid järnvägen. 
Bättre skyltning till dessa platser. 
Bättre skyltning, Information om öppettider.
Med ordentlig och snygg skyltning till de olika platserna. Några speciella gångvägar blir nog svårt att göra.
?
Först måste missbrukarna bort från busstationen. Bygg små gröna oaser med sittplatser emellan platserna. Polis måste 
ta tag i problemet om de ev kommer att användas av missbrukande gäng.
Vet ej.
Sammanhängande gång och cykelväg. 
Bra gångvägar mellan de olika lokalerna
vet inte
Kanske tex med enhetlig utsmyckning, dvs med blommor sommartid och belysning vintertid. 
Se ovan, samt gör en grön trattformig gata från centrumet mot sporthallen OCH Kyrkans församlingshem, och samma idé 
mot nya resecentrumet. 
Det betyder kanske att en del av gamla kommunhuset och kanske även en del av centrumhuset ska rivas.
Informationstavlor på respektive ställe.
Vet ej.
Det måste finnas aktiviteter på alla ställen som lockar. Be medborgarna att lämna in kartritningar på förslag, lämna ut en 
A4 karta med grundförutsättningarna inritade på som var och en kan rita in sitt eget förslag på. Ställ ut på lämplig plats, 
skapa engagemang. Fortsätt med ert arbetejag bor i Grythyttan men man får inse båda orterna behöver varandra.
Lindholmstorpet behöver synliggöras mera, bättre skyltning.
Inget lätt problem att lösa. Kanske kraftfulla vägvisare som gör det lätt för besökare att uppleva att det finns kul mål i 
greppbart avstånd. och så plocka in upplevelser i form av t ex skulpturer i utrymmet mellan de olika punkterna.
renoverar och använder den fina gångvägen på "baksidan" av centrum som passerar lindholmstorpet hällevi och neråt
Dessa objekt är förhållandevis utspridda och svåra att binda ihop för ett så litet samhälle. Viss sammanhållning kan fås 
med cykel och promenadstråk och tydlig skyltning
Snygga skyltar som tydligt visar vägen för turister.Kanske en egen gångväg.
Informationstavlor på nämnda platser samt en säker gångväg och bra parkeringsplatser. 
Anslagstavlor vid resecentrum och torget med en kort beskrivning vad som erbjuds på de olika platserna. 
Man kan promenera fr resecentrum, till Formens hus, Klockarvägen till Sporthallen och vidare till Lindholmstorpet. 
Formens hus har idag endast funktion som kontor för delar av kommunens anställda,men 50talslägenheterna finns för 
visning. 
Utnyttja grönområdet mitt emot sporthallen med bänkar och en  
plats för barnen att vara på 


